
Jordet Jakt og Fiske Forening 

Regnskapsrapport  

01.01.2024 – 31.12.2024 

 

Årets salgs- og driftsinntekter kom på totalt 285.448,- 

* Det har blitt skutt lerduer for 44.307,-  

o Vi har per 09.01.2025 238 medlemmer i JJFF, og vi har fått inn 26.330,- på 

medlemskontigenten. Dette skal gå direkte til Trysil Ung Prosjektet. 

o Vi tok i bruk nytt økonomisystemt som gjør det lettere å føre bilag, sende fakturaer og 

betale fakturaer. Med dette systemet er vi på mange måter mer bærekraftig. 

Derfor ser regnskapet noe annerledes ut enn tidligere.  

o Vi har hatt en inntekt på båtutleie på 14.200,- - for fjoråret var den på 16.150,-. 

o Årets Jaktfelt så fikk vi inn totalt 171.522,- på påmelding, kiosksalg og loddsalg.  

o Vi har fått inn 20.160,- på bruksrenter.  

o Vi har fått inn 70.573,- på frifondmidler som skal brukes mot aktiviteter, spesielt for 

ungdom.  

Vare og Driftskostnader utgjør i år 236.972,-  

* Dette er en 229% økning fra fjoråret. Da var kostnaden på 72.060,-. Dette vil si at vi har 

investert mer i foreningen, arrangementer og prosjekt Tenaasen.  

o Vi har gitt ut flere Jakt – og fiskekort i år, denne kostnaden for 2024 er på 11.050,- og 

for fjoråret var den på 2745,-. Det vil si at dugnagdsånden har gått opp for foreningen.  

o Vi har kjøpt inn varer for 26.675,- som har gått til kiosksalg for arrangementer. 

o Til Jaktfelten 2024 kjøpte vi inn premier og råvarer + litt bruksmateriell til 88.853,- 

o Vi har betalt fakturaer på 383.817,- i år – der de største leverandørene er Byggeplan, 

Trysil Multirep og Nærbutikken Slettås.  

o Vi har kjøpt inn ammunisjon for 48.813,- som har gått til lerduebanen og premier til 

Jaktfelten.  

o Vi har i år betalt 69.331,- på Prosjekt Tenaasen som har gått direkte til prosjektering 

og dokumentering av plansøknader til samarbeidet.  

Balanse – Eiendeler 

o 1920 Brukskonto har i dag en saldo på 107.770,- 

o 1950 Sparekonto har i dag en saldo på 600.661,-  

o 1900 Kontanter har i dag en beholdning på 1000,- 

*Vi har satt inn kontantene på konto etter Jaktfeltstevnet.  

 

Resultat per 31.12.2024 er et overskudd på 70.673,- som er en økning på 234% 

 



Kommentar fra kasserer; 

Dette året har vært spennende på mange måter, og jeg tok over regnskapet i 

etter årsmøtet for 2023 – og ett av mine ønsker var å få på plass et ordentlig 

regnskapssystem. I mai vedtok vi at det skulle innføres et nytt system, og da 

bruke det samme som Jordet og Tenaasen Skytterlag innførte.  

Regnskapssystemet kom på plass i august 2024, og kasserer for skytterlaget 

Veronica Hafredal har vært meget behjelpelig med innføringen av dette 

systemet.  

Derfor ser regnskapet noe annerledes ut enn tidligere, men det er på mange 

måter enklere å har oversikt, samt gi andre tilgang til regnskapet.  

Vi har fortsatt å ha tett samarbeid med Trysil Jakt og Fiske Forening og Jordet og 

Tenaasen Skytterlag for utbygging og videre prosjektering av Tenaasen 

Skytebane – der vi har muligheten til å få innsikt i økonomioversikten til selve 

samarbeidet. Det er ønskelig at slik som den felles økonomioversikten er satt 

opp per i dag, at denne går i 0 etter årsmøtet – og vi starter med blanke ark ihht 

prosjektet.  

Ser frem til regnskapsåret 2025 😊 

Mvh, 

 

Jan Linstad  

Kasserer 

 


